



Information Station – Truly Outstanding Friendly Service

“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are the specialty products of this region?” If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse me~” You may be pleasantly surprised!

In order to help self-service travelers to solve their problems via friendly, Taiwanese style service, Tourism Administration, MOTC especially collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish “Information Stations” to facilitate the visitors in Taiwan.

Arriving at the “Information Station”, you will see the yellow, round “Information Station” sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also features Wi-Fi hotspots and QR codes that will guide the visitors to a variety of cloud-based travel services.

“Information Station” incorporates “local characteristics” and “hospitality” into your journey; the aim is to create moving experiences that will attract visitors to come back time and again, so that they can appreciate the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people. Come on, don’t be shy, everyone is invited to make inquiries at the “Information Station”!

24HR toll-free travel information consultation hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑難雜症，交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有 WiFi 熱點與 QR code 引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



人生地不熟•一問解千愁

New Information Stations Enjoy the friendly experiences



交通部觀光署
Tourism Administration, MOTC

周邊地區旅遊諮詢服務



臺東縣i-center旅遊服務體系		
臺東火車站旅遊服務中心	臺東市岩灣路101巷598號	089-238231
台東縣旅遊服務中心	臺東市鐵花路371號	089-357131
臺東機場旅遊服務中心	臺東市民航路1100號	089-362476
都歷處本部遊客服務中心	臺東縣成功鎮信義里新村路25號	089-841520
八仙洞遊客服務中心	臺東縣長濱鄉三間村水母丁1-4號	089-881418
小野柳遊客服務中心	臺東市松江路500號	089-281136
綠島遊客服務中心	臺東縣綠島鄉南寮村298號	089-672027
鹿野遊客中心	臺東縣鹿野鄉永安村高台路46號	089-551637
卑南遊客中心	臺東縣卑南鄉賓朗村賓朗路286號	089-239462
Taitung County i-center Travel Service System		
Taitung Station Visitor Center	No. 598, Ln. 101, Yanwan Rd., Taitung City, Taitung County	089-238231
Taitung County Visitor Center	No. 371, Tiehwa Rd., Taitung City, Taitung County	089-357131
Taitung Airport Visitor Center	No. 1100, Minhang Rd., Taitung City, Taitung County	089-362476
Duli Visitor Center	No. 25, Xincun Rd., Chenggong Township, Taitung County	089-841520
Basian Cave Visitor Center	No. 1-4, Shuimuding, Changbin Township, Taitung County	089-881418
Jialulan Visitor Center	No. 500, Songjiang Rd., Taitung City, Taitung County	089-281136
Lyudao Visitor Center	No. 298, Nanliao, Ludao Township, Taitung County	089-672027
Luyeh Visitor Center	No. 46, Gaotai Rd., Luye Township, Taitung County	089-551637
Peinan Visitor Center	No. 286, Binlang Rd., Beinan Township, Taitung County	089-239462

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



借問站單位資訊



成功鎮原住民文化館

成功鎮原住民文物館位置近新港漁港，是東部沿海保存並推廣原住民傳統文化的重要基地。以阿美族文化為主，不定期舉辦各種展演活動及工作坊，例如透過攝影、繪畫，或多媒體影音展示，從藝術家的角度，看見部落的生活與風情，也了解藝術家身為族人的生命故事。除了室內的靜態展示外，也舉辦餐桌飲食交流活動、傳統工藝課程等等工作坊，從傳統料理了解部落的飲食文化，或自己動手製作傳統農具、月桃編織籃等等，遊客可親自體驗部落生活的點點滴滴。

成功鎮原住民文化館

成功鎮原住民文物館は、新港漁港の近くに位置し、東部沿海の伝統的な原住民文化を保存・推進する重要な拠点です。アミ族の文化を中心に、定期的にさまざまなパフォーマンスやワークショップが開催されます。これらのイベントでは、写真や絵画、またはマルチメディア展示を通じて、芸術家の視点から部落の生活や風情を感じ、また芸術家が部族の一員としての人生の物語を知ることができます。室内の静的展示に加えて、食卓交流イベントや伝統工芸ワークショップも開催されています。伝統料理を通じて部落の食文化を理解したり、自分の手で伝統的な農具や月桃の葉を使った編みカゴなどを作る体験ができます。これらの活動を通じて、訪問者は部落の生活や文化を体験することができます。



台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁）公車」旅遊服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

“Taiwan Tourist Shuttle Service” is a bus service designed exclusively for convenient traveling. From Taiwan Railways train station and THSR stations nearby major scenic destinations, the shuttle buses take passengers to the main tourist attractions in Taiwan. Taiwan Tourist Shuttle is the most suitable and convenient traveling method for people who do not wish to drive long distances, or for those who wish to join group tours, as it not allows them to plan their itineraries freely but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低破小旅行。

Taiwan Tour Bus-In-depth Appreciation of Taiwan's Splendor

Taiwan Tour Bus covers major scenic destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, where you can travel the beautiful island of Formosa with ease and rediscover her infinite appeal! Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly tour guide service in various tourist destinations, as well as transportation directly to the hotel, airport or stations. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.



臺東縣政府
Taitung County Government

廣告

接受交通部觀光署 補助

